
前言：preface 
尊敬的用户： 

            非常感谢您选用 NBA 品牌智能语音蓝牙音响，请您在使用前，详细阅读本说明书，

正确操作，更好的发挥产品优越的性能。NBA品牌智能语音蓝牙音响外观设计时尚、音质纯

美、功能强大，采用了行业领先的电声技术，使您在居家使用、户外旅行、户外运动中能够

随时随地的享受到卓越的音乐效果。为您的手机、笔记本电脑、数码音乐播放器等广泛的视

听产品提供完美超值的音质。 

            下面就让 NBA品牌智能语音蓝牙音响带您走进不一样的音乐世界！ 

 Dear Users, 

Thanks for choosing NBA intelligent voice bluetooth speakers, before use 

please read this manual for correct operating and in order to bring the best 

quality of our product for you. NBA multifunction speakers has fashion design, 

pure sound, strong function and adopt the best electronic technical to let 

you enjoy the best sound effect anywhere. Also it is the best partner for 

your mobile phone, laptop and digital player to play the perfect music. 

 

Below please find the different feeling from our NBA brand Bluetooth product!   

 

温馨提示：notice 
1.第一次使用本产品若开不了机，可能电池电量不足，请先充满电后再开机； 

2.为了延长电池使用寿命，使用完请记得关机，充电时请用随机配备的专用设备； 

3.首次使用请先对电池充电不小于 4小时，以后使用大约 2~3 小时饱和； 

4.长时间不使用本机请先对电池充电； 

5.请勿将本机置于潮湿或有雨水处； 

6.请勿将本机置于暴晒处和大于 45 度高温附近，更不能置于火中，以免电池发生事故； 

7.非专业人士请勿自行拆卸本机； 

8.本播放器输入电压过高会损坏播放器，电压太低播放器将不能正常工作，注意请不要接错

“+/‐”极； 

1.  if you  can’t open  the product  in  the  first  time using  it’s perhaps not enough power  for  the 

battery pls try to charge the battery then open again 

2. pls close the machine when the battery charging，  it’s good for the life of battery, also pls use 

the dedicated equipment for battery charging in the package attached. 

3. pls charge at least 4hours in the first time using, next time could be 2‐3 hours. 

4. long time no using product pls remember to charge the battery firstly 

5. pls don’t put the product on wet and raining side. 

6. pls don’t put product under hot sunshine, near the temperature 45’c and nor can fire, in case 

the damage happened. 

7. pls don’t tear open the machine if you are not professional for this machine 

8. input voltage of player if too high will be damaged the product, too low will not work, pls use 

“+/‐”  correctly 

 



 

外形及功能按键：appearance and function key 

     

3.5mm音频输入插头: 3.5mm audio input jack 

 

1. on/off 

2. indicator   

3. charge and Bluetooth indicator 

4. last song/volume decrease 

5. play/pause 

6. next song/volume increase 

7. mode 

8. TF card slot 

9. micro USB 

10. MIC   

11. hang belt set up location 

 

 

使用方法：introduction 

短按：上一曲，FM 状态中为上一个电台，长按：音量减小 

Short press: last song, last channel in FM mode, long press: decrease volume 

播放/暂停，FM 状态中为自动搜索电台 

Play/pause, research channel automatically when FM mode 

短按：下一曲，FM 状态中为下一个电台，长按：音量增加 



Short press: next song, next channel in FM mode, long press: increase volume 

模式键，在 PALY、AUX、FM、BLUETOOTH 模式中切换  mode key, exchange mode: PALY、

AUX、FM、BLUETOOTH 

 
Indicator status introduction: 

工作状态：working status 

绿灯闪烁：blinking green 

Play模式：play mode 

红灯闪烁：blinking red 

Line in  模式：  line in mode 

蓝灯闪烁：blinking blue 

蓝牙模式：bluetooth mode 

红灯：red indicator   

FM  模式：FM mode 

正在充电：charging 

绿灯：green indicator 

充电完成：  finish charging 

有 TF卡时，默认开机自动切换至 PLAY播放状态 

Insert TF card, open default and to be play status automatically 

无 TF卡时，默认开机自动切换至蓝牙对码模式 

No TF card, open default and to be Bluetooth status   

开机状态下，插入 TF卡会自动切换到 PLAY播放状态 

“open” status, insert card will be played status automatically 

 

 

 

1、[蓝牙功能]：按  键切换至蓝牙模式，HHXT‐201 会自动打开蓝牙对码功能，请打开你

的数码设备，进行蓝牙搜索，可搜索到 HHXT‐N201进行配对，并输入 PIN码（0000），即可

完成配对。 

Bluetooth:  press   exchange  to  bluetooh  mode,  pls  open  your  mobile  phone  to  search 

bluetooth, you will find HHXT‐N201 to match, insert PIN(0000), then match is ok. 



2、[蓝牙免提功能]：在蓝牙模式，且已经与你的手机配对成功的状态下，有来电时，按一

下  便可以进行免提接听电话状态。再次按下可以挂断电话。 

Bluetooth handfree:  in Bluetooth mode,and has been  already match with  your phone, have  a 

coming  call,  you  just  press    then  you  could  pick  up  your  phone  by  speaker.  Press     

again call is finished. 

3、[智能语音提示]：切换为不同的状态，NZ‐201 都会自动播放语音提示，带给你不一样的

使用体验。 

Intelligent voice notice: exchange to different status, NZ‐201 will play voice notice to speak how 

to use the speaker 

4、[TF卡播放]：支持 TF卡，可自动播放 TF卡中的MP3、WMA格式的音频文件 

TF card play: support TF card, play MP3,WMA file 

5、[AUX 音源输入]：自带 3.5mm 音频线，轻松连接电脑、MP3/MP4、IPOD/iphone  等视听

产品的各类音源。 

AUX LINE IN: attached 3.5mm audio cable, connect with PC, MP3/MP4、IPOD/iphone easily 

6、FM 调频收音机（76‐108MHZ）FM radio  （76‐108MHZ） 

7、[USB充电]：通过MICRO USB  连上电脑 USB接口或者 USB电源适配器进行充电； 

USB charge: micro USB cable connect PC USB jack other USB adaptor for charging, and the micro 

USB interface does not support data transmission with computer. 

8、[内置大容量锂电池]：  2000MA大容量锂电，全新设计，无需外接电源即可播放； 

Build‐In Li‐battery: build in 2000mAh LI‐battery, no need outlet power 

 

使用参数：technical data 
                                                             

特点  advantage   

耳机输出 earphone 

LINE  输入  line in   

信号标准输入强度 signal 

input standard: 

充电电压 charge voltage 

 

充电电流 charge current 

 

 

充电时间 charge time 

移动电源电池容量 

Battery volume 

电池正常使用时间 

Normal use time 

工作温度 

Work temperature 

储存温度 

双解码MP3,WMA格式芯片  double decode MP3,WMA data IC 

3.5MM 立体声插头 stereo jack 

3.5MM 立体声插头  stereo jack 

550mV    ±15mV 

 

5V (USB连接),智能充电管理 

5V(USB connection),intelligent charge management   

从 2000MA/7.4V(不够电状态)往下递减,充满时为零 

from 2000MA(not enough power  status)down decreasing, enough 

show zero 

3 小时  3hours 

2000MA（3.7V） 

2000MA（3.7V） 

最大音量 4小时 

Max. volume 4hours 

‐5℃至 50℃ 

‐5℃to50℃ 

‐25℃至 70℃ 



Store temperature 

防磁高效全频/低频喇叭 

Magnetic  resistance/bass 

speaker 

最大输出功率 max.power 

 

 

总谐波失真 Distortion 

频 率 响 应 Frequency 

response 

信噪比 S/N 

动态范围 Dynamic range 

 

蓝牙范围 distance 

支持操作系统 system 

 

 

‐25℃to70℃ 

4Ω 3W    X 2          /      3Ω 10W    X 1 

 

 

 

6.6 W 

 

0.01% 

 

20Hzto 20KHz 

＞75dB 

80dB 

 

＞10M 

WINDOWS 2000 or above to  或以上至WIN7                         

 

使用电源：power use 

本机内置高容量锂离子电池，通过MICRO USB  外接 USB电源进行充电。 

Build‐in  high  volume  lithium  battery,  charge  power  just  from micro USB  to  connect with USB 

power   

 

系统组成：content   

1.背带  hang be 

2. USB数据线  USB cable 

3.说明书/保修卡  manual/warranty card 

 

 

NOTE:  The  manufacturer  is  not  responsible  for  any  radio  or  TV  interference  caused  by 

unauthorized modifications to this equipment. Such modifications could void the user’s authority 

to operate the equipment. 

 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the  limits for a Class B digital 

device, pursuant to part 15 of the FCC Rules.    These  limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful  interference  in a  residential  installation.    This equipment generates 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 

instructions, may  cause harmful  interference  to  radio  communications.    However,  there  is no 

guarantee  that  interference will not occur  in  a particular  installation.    If  this equipment does 

cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning 

the equipment off and on,  the user  is encouraged  to  try  to correct  the  interference by one or 

more of the following measures: 

‐ Reorient or relocate the receiving antenna. 

‐ Increase the separation between the equipment and receiver. 



‐Connect  the equipment  into an outlet on a circuit different  from  that  to which  the  receiver  is 

connected. 

‐Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help 


